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Informacja 

z realizacji wniosków 

zgłoszonych w 2024 roku 

 

 

W informacji zostały ujęte wnioski radnych zgłoszone na ostatnich 

Komisjach Rady Miejskiej w kadencji 2018-2024 oraz na pierwszych 

Komisjach i Sesjach Rady Miejskiej w kadencji 2024-2029.                                                                                                                                            

W 2024 roku do realizacji zgłoszono 82 wnioski, w tym o charakterze 

finansowym: 6 wniosków; gospodarczym: 18 wniosków; porządkowym: 

31 wniosków;  organizacyjnym: 27 wniosków.    

Na Sesjach Rady Miejskiej zgłoszono 15 wniosków a na Komisjach: 

Edukacji, Kultury i Sportu zgłoszono 6 wniosków; Spraw Społecznych 

zgłoszono 6 wniosków; Gospodarki i Finansów zgłoszono 5 wniosków; 

Połączonych zgłoszono 50 wniosków. 
Wnioski zostały skierowane do wydziałów i jednostek organizacyjnych  

odpowiedzialnych za ich realizację (tabela poniżej)  
Lp. Wykaz wydziałów i jednostek organizacyjnych, 

         do których skierowano wnioski  

  Liczba 

wniosków  

1 Wydz. Oświaty i Kultury (Oś),          9 

2 Wydz. Gospodarki Gruntami, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska (GGR) 

 

         10 

3 Wydz. Infrastruktury i Urbanistyki (IU)          39 

4 Wydz. Inwestycji i Planowania       (IP)                                                                                          6 

  5 Wydz. Administracji i Sportu  (AS)          5 

  6 Wydz. Komunikacji Społecznej  (KS          1 

  7 Wydz. Spraw Obywatelskich  ( SO)          3 

  8 Spółka WiK          4 

  9 Spółka ZGKiM          3 

  10 Ośrodek Pomocy Społecznej (OPS)          1 

  11 Policja           1 

  
Krapkowice, dnia 26 czerwca 2025 r.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

 

Lp. 

   Imię i nazwisko radnego,   

          nazwa komisji  

 Liczba zgłoszonych wniosków w 2024 r. 

 

    F       G          P             O        Razem 

  1 Józef             Brzozowski     0        0          0              1             1 

  2 Krzysztof       Czapluk      0        3          1              1             5 

  3 Karolina        Dziuk     0        0          3              1             4 

  4 Łukasz          Jaszkowic     0        2          1              0             3 

  5 Dariusz          Kandziora     0        0          1              5             6 

  6 Maria             Karwecka     1        3          1              7            12 

  7 Andrzej          Krajka      0        2          2              0             4 

  8 Jagoda           Makselon     0        0          2              0             2 

  9 Andrzej           Małkiewicz     0        0          2              0             2 

 10 Marcin            Misiewicz     0        3          2              2             7 

 11 Denis              Opioła     0        0          1              3             4 

 12 Adam              Orzechowski     0        2          2              0             4 

 13 Teresa            Rybczyk      0        0          1              0             1 

 14 Andrzej          Warzecha     0        1          1              0             2 

 15 Artur              Thiel     0        2          3              1             6 

 16 Ireneusz        Żyłka     3        0          7              5            15 

 17 Wspólne: Ireneusz Żyłka/ Karolina Dziuk, 

Ireneusz Żyłka/Andrzej Krajka   
    

    1        0          1              0             2 

 18 Komisja Gospodarki i Finansów      1        0          0              0             1 

 19 Komisje Połączone      0       0          0              1             1 

                   ŁĄCZNIE      6      18       31          27          82 
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WNIOSKI FINANSOWE 
Lp Data 

posiedzeń. 

Rodzaj 

posiedzeń. 

 

Treść wniosku 

 

Kto zgłosił 

 

Kto 

realizuje 

                           Informacja o sposobie  

realizacji wniosku 

1.   

5.02.2024 

 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury i 

Sportu  

Wnioskowano, aby w miarę możliwości 

finansowych ujednolicić czas pracy osobom 

sprzątającym budynki Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Krapkowicach, przy ul. 

Szkolnej i ul. Kwiatowej, tak aby wszystkie 

osoby zatrudnione na tym stanowisko 

wykonywały pracę stale w pełnym wymiarze 

czasu (8h/ dziennie ).   

 

Ireneusz 

Żyłka 

 

Wydz. Oś. 

 

W Publicznej Szkole Podstawowej Nr 1  

w Krapkowicach w pełnym wymiarze czasu pracy  

są zatrudnione osoby na stanowiskach 

niepedagogicznych. Decyzje dotyczące zatrudnienia 

pracowników szkoły podejmuje dyrektor. 

 

2. 

 

6.02.2024 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano, aby w miarę możliwości 

finansowych zakupić sprzęt do oczyszczania 

powietrza dla Publicznych Szkół 

Podstawowych w  Gminie Krapkowice 

(związane to jest z bardzo dużym 

zanieczyszczeniem powietrza w okresie 

grzewczym). 

 

 

Ireneusz 

Żyłka 

 

Wydz. Oś, 

IP 

 

Oczyszczacze powietrza zostaną zakupione, jeżeli 

gmina będzie miała możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych na zakup tych urządzeń. Zostało 

przeprowadzone rozeznanie dotyczące możliwości 

dofinansowania takiego zakupu, jednak obecnie nie ma 

takich programów. Uzyskano informację z WFOŚiGW 

w Opolu, iż jedynie w województwie mazowieckim 

był realizowany program dofinansowań zakupu 

pyłomierzy dla jednostek oświatowych ze środków 

WFOŚiGW. W woj. opolskim na razie nie planuje się 

naboru na takie dofinansowanie.  

 

3. 

 

07.02.2024  

 

Komisja  

Gospodarki  

i Finansów  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek 

mieszkańców o remont chodników przy ul. 

Dzierżonia w Krapkowicach- wnioskowała, 

aby środki z oszczędności bądź pozyskane 

środki zewnętrzne przeznaczyć na 

opracowanie dokumentacji projektowej  

i remont tych chodników.  

 

 

 

Komisja 

 

 

Wydz. IU 

Radni zdecydowali o akceptacji przedmiotowego 

wniosku, jednakże będzie on wzięty pod uwagę w 

trakcie roku, w ramach możliwości finansowych oraz  

po zakończonych postępowaniach przetargowych 

ustalonych wcześniej zadań inwestycyjnych i 

remontowych. Należy tu wskazać, że będzie potrzebna 

do wyasygnowania kwota ponad 150 tys. zł. Na tyle 

oszacowano koszt remontu chodników (bez 

uwzględnienia modernizacji jezdni) według średnich 

cen jednostkowych stosowanych obecnie na rynku 

budowlanym.  
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4. 

 

19.06.2024  

 

Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o zabezpieczenie środków 

finansowych na wykonanie dokumentacji 

projektowej na doświetlenie ulic: 

Gimnazjalnej, Kwiatowej i Meblarskiej  

w Krapkowicach. 

Ireneusz 

Żyłka 

Karolina 

Dziuk 

 

Wydz. IU 

 

Wykonano dokumentacje na  doświetlenie wszystkich 

ulic wskazanych we wniosku. 

 

5. 

 

19.06.2024  

 

Komisje 

Połączone 

 

 

 

Wnioskowano o zabezpieczenie środków 

finansowych na wykonanie dokumentacji 

projektowej na budowę windy zewnętrznej 

przy budynku Ośrodka Pomocy Społecznej.   

 

 

 

 

 

Ireneusz 

Żyłka 

 

Spółka 

ZGKIM 

Najkorzystniejszym miejscem do budowy windy 

zewnętrznej w budynku przy ul. Damrota 2 jest ściana 

szczytowa znajdująca się od strony ul. Ks. Duszy.  

W związku z tym, że właścicielem terenu jest Gmina 

Krapkowice to najlepszym rozwiązaniem jest, aby to 

Gmina została inwestorem budowy windy i przekazała 

w zarządzanie Spółce ZGKiM. Szacowany koszt prac 

na dzień dzisiejszy wynosi 700-800 tysięcy złotych 

(brutto). 

 

6. 

 

21.11.2024 

 

Sesja Rady 

Miejskiej  

 

Wnioskowano o pozyskanie środków 

zewnętrznych na budowę windy w budynku 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krapkowicach.  

 

Maria 

Karwecka 

 

Wydz. IP 
Oszacowany przez ZGKiM koszt budowy windy  

w budynku OPS w Krapkowicach to ok. 700-800 

tysięcy złotych (brutto), jednakże sprawy 

własnościowe budynku oraz otaczającej go działki 

wymagają przeprowadzenia szczegółowej analizy 

dotyczącej możliwej lokalizacji windy na działce 

gminy, a w ślad za tym koniecznej modernizacji 

budynku ZGKiM w zakresie niezbędnym do 

funkcjonowania windy. Kolejnym etapem byłoby 

pozyskanie środków zewnętrznych i zabezpieczenia 

wkładu własnego w budżecie Gminy Krapkowice na 

budowę windy i w związku z budową windy na parce 

niezbędne do przeprowadzenia w budynku OPS 

należącym do ZGKiM. 

 

       WNIOSKI  GOSPODARCZE   

Lp. Data 

Posiedzenia 

Rodzaj 

Posiedzeń. 

 

Treść wniosku 

 

Kto zgłosił 

Kto 

realizuje 

Informacja o sposobie 

realizacji wniosku 

1.    

07.02.2024 

 

Komisja 

Gospodarki  

i Finansów 

Wnioskowano, aby na czas trwania budowy 

domów, monitorowany był stan nawierzchni 

drogi, ul. Łąkowej w Gwoździcach- na bieżąco 

uzupełniać ubytki w drodze. 

 

 

Artur Thiel 

 

Wydz. IU 

Stan nawierzchni drogi ul. Łąkowej (w zakresie  

w jakim jest to możliwe) jest monitorowany na 

bieżąco. Informujemy jednak, że nie ma możliwości 

prawnych wprowadzenia zakazu użytkowania tej 

drogi, gdyż jest ona ogólnodostępna. 
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2.   

 

13.05.2024 

 

 

Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o wystosowanie wniosku do 

ZDW w sprawie utworzenia przejścia dla 

pieszych przy przystanku autobusowym na ul. 

Opolskiej w Gwoździcach (nowo 

wyremontowany odcinek drogi), w celu 

poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

Krzysztof 

Czapluk 

 

Wydz. IU 

 

Komisja Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

negatywnie zaopiniowała przedmiotową propozycję, 

z uwagi na istniejące wyznaczone przejście 

sugerowane. 

3.   

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone 

 

Wnioskowano o ponowne podjęcie działań 

zmierzających do rozbiórki budynku  

i uporządkowania terenu przy ul. Opolskiej w 

Gwoździcach- budynek stwarza zagrożenie 

katastrofy budowlanej.  

 

Krzysztof 

Czapluk 

 

Wydz. IU 

Sprawa została zgłoszona w 2023 do Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Krapkowicach. 

Z uwagi na skomplikowany charakter sprawy 

postępowanie nadal trwa. 

4.   

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone 

  

 

Wnioskowano ponownie o ustawienie wiaty na 

przystanku autobusowym w Dąbrówce Górnej 

(pierwszy przystanek od strony Rogowa 

Opolskiego). 

 

 

Artur Thiel 

 

Wydz. IU 

W bieżącym roku zaplanowano wymianę wiat na nowe 

w miejscach usuwania starych, w związku  

z inwestycjami przebudowy dróg, jak też modernizacji 

zatok autobusowych. W ramach możliwości 

budżetowych w kolejnych latach zaplanowane zostaną 

następne lokalizacje. 

5.   

19.06.2024 

Komisja 

Połączona 

Wnioskowano o rozważenie budowy tężni 

solankowej w parku przy Hali Sportowej  

w Otmęcie  

Andrzej 

Warzecha 

  

    Wydz. IP 

Rozważane są możliwości lokalizacyjne i finansowe 

oraz możliwości pozyskania dofinansowania na to  

zadanie.    

6.   

19.06.2024 

 

Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do remontu chodnika  

i nawierzchni drogi, ul. Parkowej  

w Krapkowicach oraz o uporządkowanie  

i renowację Parku Miejskiego  

w Krapkowicach  

 

 

Andrzej 

Krajka 

 

Wydz. IU, 

GGR, IP 

Zadanie dot. drogi i chodnika wymaga opracowania 

dokumentacji projektowej, co pozwoliłoby na 

ubieganie się o pozyskanie środków zewnętrznych na 

realizację inwestycji. Renowacja/rewitalizacja Parku 

będzie uzależniona od możliwości pozyskania 

zewnętrznego dofinansowania. 

Park miejski przy ul. Parkowej jest na bieżąco 

monitorowany, prowadzone są konieczne prace 

sanitarne przy zieleni wysokiej, a dodatkowo został 

ujęty w propozycji prac konserwatorskich w piśmie do 

Urzędu Marszałkowskiego. 

7.   

 

 

19.06.2024 

 

 

 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do uporządkowania organizacji 

ruchu przy ul. Kilińskiego w Krapkowicach  

(w rejonie Starostwa Powiatowego) poprzez 

ustawienie znaku drogowego ustąp 

pierwszeństwa przy wyjeździe z terenów 

 

Łukasz 

Jaszkowic 

 

Wydz. IU. 

Teren jest własnością Powiatu Krapkowickiego. 



5 

 

dawnych zakładów produkcyjnych Otmęt bądź 

utworzenie parkingu przy Urzędzie Pracy 

poprzez wyznaczenie miejsc parkingowych  

i linii warunkowego zatrzymywania. 

8.   

19.06.2024  

  

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o rozważenie ustawienia wiaty 

przystankowej przy ul. Prószkowskiej  

w Dąbrówce Górnej (naprzeciw OSP)  

 

 

Łukasz 

Jaszkowic 

 

Wydz. IU 

Zadanie zaplanowano do realizacji w 2025 roku. 

 

9.   

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o wystosowanie do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich pisma w sprawie 

wykonania remontu przepustów poprzecznych 

na drodze wojewódzkiej- ul. Opolska  

w Gwoździcach 

 

Krzysztof 

Czapluk 

 

Wydz. IU 

Sprawę przekazano do Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Opolu.  

10.   

18.09.2024 

 

Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o wygospodarowanie  

w gminnych zasobach nieruchomości dwóch 

lokali i przeznaczenie ich na działalność 

Związku Harcerstwa Polskiego Komendy 

Hufca w Krapkowicach i Międzynarodowego 

Stowarzyszenia Policji Sekcja Polska Region 

Krapkowice- w szczególności poczynić 

działania zmierzające do wygospodarowania 

pomieszczenia dla Hufca ZHP Krapkowice  

 

Adam 

Orzechowski 

 

ZGKiM 

Spółka zarządzająca mieniem komunalnym w chwili 

obecnej nie posiada wolnych pomieszczeń do 

zaspokojenia potrzeb Związku Harcerstwa Polskiego 

Komendy Hufca w Krapkowicach i  

Międzynarodowego Stowarzyszenia Policji Sekcja 

Polska Region Krapkowice. 

11.  18.09.2024 Komisje 

Połączone 

Wnioskowano rozważenie przejęcia budynku 

przy ul. Sadowej w Krapkowicach (budynek 

dawnej Komendy Powiatowej Policji)  

i przeznaczenia go pod działalność związków  

i stowarzyszeń z terenu Gminy Krapkowice    

Maria 

Karwecka  

Wydz. GGR Procedura przejęcia nieruchomości zabudowanej 

budynkiem dawnej Komendy Powiatowej Policji przy 

ul. Sądowej 25 w Krapkowicach została zakończona 

podpisaniem aktu notarialnego Rep. A nr 682/2025  

w dniu 29.01.2025 r. Następnie 28.02.2025 r. nastąpiło 

protokołem zdawczo-odbiorczym wydanie na rzecz 

Gminy Krapkowice przez Starostwo Powiatowe  

w Krapkowicach przedmiotu umowy i w dalszej 

kolejności przekazanie tej nieruchomości  

w zarządzanie spółce gminnej ZGKiM Sp. z o.o.  

w Krapkowicach. Nie zostały jeszcze podjęte decyzje o 

dalszym przeznaczeniu i wykorzystaniu tego obiektu.          

12.   

18.09.2024 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o rozważenie możliwości 

budowy chodnika przy ul. Ks. Duszy  

w Krapkowicach (po prawej stronie) na 

Maria 

Karwecka  

Wydz. IU Po przeanalizowaniu tematu budowy chodnika w ciągu 

drogi ul. Ks. Duszy w Krapkowicach na odcinku od ul. 

Chopina do ul. Waryńskiego (prawa strona) 
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odcinku drogi od ul. Chopina do ul. 

Waryńskiego    

stwierdzono, że przedmiotowe zadanie stwarzałoby 

niebezpieczeństwo pieszych użytkowników ruchu 

drogowego. Wynika to z tego, że parkujące samochody 

po prawej stronie mogłyby ograniczać widoczność 

przechodzących przez jezdnię i udających się np. do 

placówki jaką jest na tym obszarze żłobek. Ponadto, 

przedmiotowa droga posiada chodnik wraz  

z oddzielającym od jezdni pasem zieleni (strona lewa), 

który w zupełności wystarcza do obsługi 

komunikacyjnej pieszych na tym obszarze. Z uwagi na 

parametry działki należy zauważyć również, że jej 

szerokość mogłaby nie być wystarczająca do 

wykonania przedmiotowego przedsięwzięcia zgodnie  

z przepisami        

 

13.  18.09.2024 Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o wprowadzenie zmiany 

organizacji ruchu od ul. Krasickiego do ul 

Waryńskiego w Krapkowicach  

Marcin 

Misiewicz  

Wydz. IU  Koncepcja zmiany organizacji ruchu dla obszaru 

osiedla w obrębie ul. Ks. Duszy jest w opracowaniu i 

zostanie przedstawiona Radnym 

14.  19.09.2024 Sesja Rady 

Miejskiej 

Wnioskowano o uzupełnienie ubytków  

w nawierzchni drogi, ul. Piastowskiej  

w Krapkowicach  

Marcin 

Misiewicz  

Wydz. IU Zrealizowano 

15.  19.11.2024 Komisje 

Połączone  

Wnioskowano ponownie o wygospodarowanie 

przy ul. Sadowej w Krapkowicach (dawna 

komenda policji) pomieszczenia z dostępem do 

toalety i pokoju socjalnego dla Związku 

Harcerstwa Polskiego Komendy Hufca w 

Krapkowicach- rozważyć pomieszczenie po 

byłym archiwum. 

Adam  

Orzechowski  

Wydz. GGR 

i Sp. ZGKiM 

Po przejęciu nieruchomości przez Gminę Krapkowice 

obiekt w dalszej kolejności został przekazany w 

zarządzanie spółce gminnej ZGKiM Sp. z o.o. w 

Krapkowicach. Nie zostały jeszcze podjęte decyzje  

o dalszym jego przeznaczeniu i wykorzystaniu.       

   

16.  21.11.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano ponownie o przebudowę 

budynku przy ul. Sądowej w Krapkowicach 

(dawana biblioteka) na Dom Dziennego 

Pobytu- podjąć działania zmierzające do 

przeniesienia pozyskanych środków 

zewnętrznych na to zadnie do 

przyszłorocznego budżetu oraz zabezpieczyć 

środki na wkład własny w budżecie na 2025 

rok.    

Maria 

Karwecka  

Wydz. IP Z przyczyn nie zależnych od gminy inwestycja ta nie 

została zrealizowana w roku 2024. Na chwilę obecną 

posiadamy dokumentację projektową a środki są 

zabezpieczone w budżecie na 2025 rok. Ponadto w 

dniu 23 stycznia 2025 r. złożony został wniosek w 

ramach nowego naboru wniosków w otwartym 

konkursie ofert Programu Wieloletniego „Senior +” na 

lata 2021-2025 Edycja 2025. Gminie Krapkowice 

przyznano dotację w wysokości 160 000 zł. 
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17.  21.11.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o opracowanie dokumentacji 

projektowej na budowę chodnika przy ul. 

Tuwima w Krapkowicach . 

Marcin 

Misiewicz 

Wydz. IP Przeprowadzona zostanie analiza możliwości 

wykonania i kosztów wykonania chodnika przy ul. 

Tuwima w Krapkowicach. 

18.  17.12.2024 Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o podjęcie działań 

zmierzających do renowacji Parku Miejskiego 

w Krapkowicach oraz remontów dróg i 

chodników do niego przyległych (ul. Parkowa, 

ul. Kościuszki, ul. Lompy, ul. Dzierżonia)- 

wniosek zrealizować w ciągu obecnej 

kadencji- przygotować harmonogram prac 

remontowych     

Andrzej 

Krajka 

Wydz. IP  

 

W kwietniu 2025 r. został przygotowany  

i przedstawiony wykaz dróg i chodników, które 

wymagają budowy bądź remontu wraz z szacunkową 

wartością poszczególnych zadań. 

 

 

 

 WNIOSKI  PORZĄDKOWE   

 

Lp. Data 

posiedzenia 

Rodzaj 

Posiedzeń. 

 

Treść wniosku 

 

Kto zgłosił 

Kto 

realizuje 

Informacja o sposobie  

realizacji wniosku 

 

1. 

 

 

 

05.02.2024 

 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury  

i Sportu  

 

Wnioskowano, aby w miarę możliwości 

wymienić nawierzchnię trawistą pod 

urządzeniami zabawowymi na pl. Gagarina  

w Krapkowicach (w środkowej części placu)- 

po opadach deszczu tworzą się zastoje wody, 

które utrudniają możliwości korzystania z tych 

urządzeń  

 

Ireneusz 

Żyłka 

 

 

Wydz. IP 

 

 

Wymieniono nawierzchnię trawistą na piasek pod 

częścią urządzeń zabawowych na pl. Gagarina w 

Krapkowicach. 

  

 

 

2. 

 

 

05.02.2024 

 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury  

i Sportu  

Wnioskowano o wystosowanie pisma do 

dzierżawcy obiektu na terenie rekreacyjno-

sportowym przy ul. Wrzosów w 

Krapkowicach, w celu zobligowania go do 

uporządkowania tego terenu i przedstawienia 

planów względem niego. 

 

 

 

 

Ireneusz 

Żyłka 

Andrzej 

Krajka 

 

GGR  

Umowa dzierżawy z Uczniowskim Klubem 

Sportowym Spiders została rozwiązana na podstawie 

oświadczenia Wydzierżawiającego z dniem 

24.04.2024r. Nieruchomość została przekazana przez 

Dzierżawcę w dniu 17.05.2024r. Gminie Krapkowice, 

a od 01.07.2024r. na podstawie Aneksu Nr 1 do 

umowy Polecenia wykonania zadania własnego, 

została oddana w zarządzanie i administrację Spółce 

Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o.o. w Krapkowicach. 

 

3. 

 

 

 05.02.2024  

Komisja 

Edukacji, 

Kultury  

i Sportu  

Wnioskowano o odnowienie znaków 

poziomych przejść dla pieszych na terenie 

Gminy Krapkowice, w szczególności przejść 

przy szkołach i przedszkolach  

 

Dariusz 

Kandziora 

 

Wydz. IU   

 

Wniosek zrealizowano. 
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4. 

 

06.02.2024 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o wycinkę dwóch drzew 

(świerków) w sołectwie Kórnica, przy ul. 

Górnej 69. 

 

Teresa 

Rybczyk 

 

Wydz. GRR 
Ponieważ drzewa rosną w pasie drogi gminnej, 

realizując wniosek Pani Radnej wystąpiono do 

Starosty Krapkowickiego z wnioskiem o wycinkę 

drzew. Po przeprowadzeniu procedury, Starosta wydał 

decyzję odmowną ze względu na poprawny stan 

zdrowotny drzew oraz nie znajdując uzasadnienia w 

kwestii bezpieczeństwa w ruchu drogowym.  

 

5. 

 

06.02.2024 

Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o wykonanie przeglądu 

oświetlenia na Osiedlu Kwiatów i rozważenie 

wyłączenia lamp oświetleniowych w części 

niezamieszkałej.  

 

Andrzej 

Małkiewicz 

 

Wydz. IU 

Włączanie i wyłączanie lamp odbywa się na bieżąco w 

zależności od potrzeb mieszkańców. 

 

6. 

 

06.02.2024 

Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o naprawę dwóch 

uszkodzonych  słupów oświetleniowych na Os. 

Kwiatów w Krapkowicach.    

 

Andrzej 

Małkiewicz  

  

Wydz. IU 

 

Wniosek zrealizowano. 

 

7. 

 

06.02.2024 

Komisja 

Spraw 

Społecznych  

Wnioskowano o usunięcie krzewu 

usytuowanego za sklepem BIGA, przy ul. Ks. 

Duszy w Krapkowicach  

Jagoda 

Makselon 

 

Wydz. GGR  

 

Po weryfikacji wniosku w terenie stwierdzono, że 

przedmiotowy krzew nie rośnie na działce Gminy 

Krapkowice. 
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07.02.2024 

 

Komisja 

Gospodarki i 

Finansów  

Wnioskowano o naprawę bądź wymianę lamp 

oświetleniowych przy ul. Opolskiej  

w Gwoździcach (od strony wjazdu do Rogowa 

Opolskiego) oraz przy ul. Parkowej  

w Rogowie Opolskim.   

  

Artur Thiel  

 

Wydz. IU.  

 

Wniosek zrealizowano. 

 

9 

 

07.02.2024 

 

Komisja 

Gospodarki i 

Finansów  

Wnioskowano o wystosowanie pisma do 

Nadleśnictwa Prószków w sprawie wykonania  

przycinki drzew przy ul. Bocznej   

w Gwoździcach.  

 

Artur Thiel  

 

Wydz. GGR 

 

W sprawie przycinki drzew przy ul. Bocznej w 

Gwoździcach interweniowano do Lasów Państwowych 

już w roku 2021, co niestety nie przyniosło 

oczekiwanego skutku. Ponowiono wniosek w roku 

bieżącym. 

 

10 

 

07.02.2024 

Komisja 

Gospodarki i 

Finansów  

Wnioskowano o przywrócenie oświetlenia na 

ścieżce rowerowej przy placu Eichendorffa w 

Krapkowicach. 

 

Karolina 

Dziuk  

 

Wydz. IU 

 

Wniosek zrealizowano. 

 

 

11 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o odnowienie znaków 

poziomych przejść dla pieszych i miejsc 

parkingowych/ postojowych na terenie miasta 

Krapkowice.   

 

 

Ireneusz 

Żyłka  

 

Wydz. IU 

 

Wniosek w trakcie realizacji 
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12 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o ponowne zorganizowanie 

spotkania z przedstawicielami Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w celu przedstawienia 

newralgicznych wyjazdów z ulic: Pocztowa  

i Wapienna na ul. Opolską w Krapkowicach  – 

o spotkaniu poinformować zainteresowanych 

radnych.   

 

Ireneusz 

Żyłka  

 

Wydz. IU 

Zarząd Dróg Wojewódzkich zadeklarował zmianę 

organizacji ruchu do końca czerwca 2025 r. 

 

 

13 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o poprawę bezpieczeństwa 

wyjazdu z ulicy Chopina na ul. Ks. Duszy w 

Krapkowicach poprzez ustawienie lustra 

drogowego. 

 

Andrzej 

Warzecha  

 

Wydz. IU 

 

Wniosek zrealizowano. 

 

14 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o sprawdzenie stanu 

nawierzchni boiska sportowego przy ul. 

Sportowej w Krapkowicach- boisko 

prawdopodobnie wymaga renowacji. 

 

 

Karolina 

Dziuk 

 

Spółki WiK 

Dokonano oględzin stanu murawy boiska głównego w 

dniu 25.06.2024. Podczas spotkania Zarządu Unii 

Krapkowice, w którym uczestniczyli: Pan Horst- 

Prezes, Pan Dzięcioł- Członek Zarządu oraz 

Przedstawiciel WiK Sp. z o.o. P. Wiora ustalono, iż 

stan murawy boiska głównego „Nie jest zły, trawa 

zdążyła odrosnąć”. Przedstawiciele klubu zostali 

poinformowani o zabiegach konserwacyjnych, które 

będą w tym roku przeprowadzane. Ustalono również 

sposób i częstotliwość przygotowania boisk 

treningowych. Przyczyną okresowo słabej kondycji 

murawy jest intensywność eksploatacji boiska.    

 

15 

 

 

 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano, aby w ramach wykonywanej 

wycinki drzew dębowych w Dąbrówce Górnej, 

zobligować wnioskodawcę tej wycinki  do 

wykonania nasadzeń zastępczych na terenie 

przy ul. Prószkowskiej w Dąbrówce Górnej  

(naprzeciw OSP).   

 

Łukasz 

Jaszkowic 

 

Wydz. GGR  

Na wniosek Inwestora przedłużono termin realizacji 

wycinki i nasadzeń zastępczych. 

 

 

16 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o wykonanie inwentaryzacji 

zniszczonych bądź nieczytelnych tablic 

informacyjnych z nazwami ulic i w miarę 

możliwości finansowych dokonać ich 

wymiany. 

 

Marcin 

Misiewicz  

 

Wydz. KS 

Drogowskazy z nazwami ulic są na bieżąco 

inwentaryzowane. Część „dołu Otmętu” 

zinwentaryzowano w 2 kwartale tego roku. Do 

wymiany jest jeszcze 30 punktów. W tej chwili 

oczekujemy na ofertę producenta tych oznaczeń. 

Kolejnym etapem będzie inwentaryzacja 

drogowskazów na Os. Kwiatów w Krapkowicach. Do 

końca roku planujemy wymianę jak największej ilości 



10 

 

punktów do wyczerpania środków jakie mamy na ten 

cel w planie budżetowym, tj. 30 000zł.  

Aktualizacja: Wszystkie tablice, o których była mowa 

powyżej zostały wymienione na nowe. 

 

17 

 

18.09.2024 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o przedstawienie informacji nt. 

częstotliwości obywania patroli na placu 

zabaw -pl. Gagarina w Krapkowicach- osoby 

korzystające z tego placu nie dostosowują się 

do zasad obowiązujących na tym terenie. 

 

Karolina 

Dziuk 

 

Policja  

Zadanie związane z przestrzeganiem przepisów we 

wskazanym rejonie zalecane są na bieżąco 

policjantom. Patrole dyslokowane w obszarze placu 

Gagarina są co najmniej kilka razy w tygodniu. 

Realizowane i weryfikowane są różne zgłoszenia z 

Krajowej Mapy Zagrożenia Bezpieczeństwa. Ponadto 

miejsce objęte jest działaniem priorytetowym przez 

dzielnicowego.   

 

18 

 

18.09.2024 

Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o uzupełnienie brakującej kory 

na placu zabaw- pl. Gagarina w 

Krapkowicach.  

 

Ireneusz 

Żyłka 

 

Sp. WiK  

Wniosek zrealizowano 

19 18.09.2024 Komisja  

Połączona  

Wnioskowano o  ustawienie kilku ławek 

wzdłuż ul. Opolskiej w Krapkowicach.  

Ireneusz  

Żyłka  

Wydz. IU Wniosek zrealizowano 

 

20 

 

18.09.2024 

Komisja  

Połączona  

Wnioskowano o uporządkowanie i naprawę 

ławki przy ul. Kozielskiej w Krapkowicach 

(pierwsza ławka przy wjeździe do dawnego 

szpitala). 

 

Andrzej 

Krajka  

 

Wydz. IU 

Wniosek zrealizowano 

21 18.09.2024 Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o naprawę ławek i ustawienie 

kosza ulicznego przy ul. Młyńskiej w 

Krapkowicach (obok restauracji Zamkowy 

Młyn). 

Andrzej 

Krajka  

Wydz. IU Wniosek zrealizowano  

22 18.09.2024 Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o zobowiązanie dzierżawcy do 

uporządkowania i ustawienia dwóch/trzech 

koszy na odpady  na terenie akwenu wodnego 

„Gold” w Krapkowicach. 

Jagoda 

Makselon 

Wydz. GGR W ramach realizacji wniosku przeprowadzono kontrolę 

w terenie i zobowiązano Dzierżawcę do wywiązywania 

się z obowiązku utrzymania czystości i porządku na 

dzierżawionym terenie. Przeprowadzane są cykliczne 

kontrole. 

23 18.09.2024 Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o ustawienie ławki na skwerze 

przy skrzyżowaniu ulicy Głowackiego z ulicą 

Drzymały w Krapkowicach.  

 

Adam 

Orzechowski  

Wydz. IU  Wniosek zrealizowano  

24 18.09.2024 Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o usuniecie pozostałości po 

słupie oświetleniowym usytuowanym przy 

wjeździe na łącznik drogowy ul. Opolskiej  

Krzysztof 

Czapluk  

Wydz. IU Gmina Krapkowice nie jest właścicielem 

przedmiotowego słupa, ponadto nie stanowi on kolizji 

w obsłudze przedmiotowego skrzyżowania  
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z Mostem Północnym- ul. Obuwników  

w Krapkowicach (od strony ul. Opolskiej ).  

 

25 18.09.2024 Komisja 

Połączona  

Wnioskowano ponownie o uzupełnienie 

brakujących elementów progów zwalniających 

zlokalizowanych na ulicach: Szkolna, 

Krasińskiego, Kamienna oraz na osiedlu 1000-

lecia przy bloku  nr 11.     

Ireneusz 

Żyłka 

Wydz. IU Wniosek zrealizowano. 

26 18.09.2024 Komisja 

Połączona  

Wnioskowano o rozważenie możliwości 

zamontowania progu zwalniającego na ul. 

Gimnazjalnej w Krapwkoicach  

Ireneusz 

Żyłka 

Wydz. IU Ze względu na uwarunkowania techniczne drogi, tj. 

lokalizację wyjazdu do szkoły oraz nowo powstałych 

posesji prywatnych utrudnione jest usytuowanie 

przedmiotowego progu.  

 

 

27 

19.09.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o usunięcie suchych gałęzi 

drzew przy ul. Żeromskiego w Krapkowicach   

Marcin 

Misiewicz 

Wydz. GGR Prace zostały zrealizowane w ramach utrzymania 

zieleni wysokiej. 

 

 

28 

 

21.11.2024 

Sesja Rady 

Miejskiej 

Wnioskowano o przywrócenie obowiązku 

rejestracji zwierząt domowych i pobierania 

opłaty za ich posiadanie   

Maria 

Karwecka  

Wydz GGR Obowiązek rejestracji psów wynika z uchwały Rady 

Miejskiej w Krapkowicach w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami  

i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Krapkowice. Aktualnie trwają prace nad projektem 

ustawy znoszącej opłatę za posiadanie psa. Projekt ma 

być gotowy w bieżącym roku. 

 

 

29 

 

21.11.2024 

Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o ustawienie znaków 

drogowych „zakaz postoju” wzdłuż chodnika 

prowadzącego do bloku nr 10 przy ul. 

Pocztowej w Krapkowicach. 

 

Adam 

Orzechowski  

Wydz. IU Odpowiedź w załączniku nr 4 

 

30 

 

17.12.2024 

Komisje 

Połączone  

 

Wnioskowano o rozważenie wprowadzenia 

ograniczenia prędkości (do 40 km/h) na ul. 

Żeromskiego w Krapkowicach  

 

Artur Thiel Wydz. IU Brak przesłanek do wprowadzenia przedmiotowej 

zmiany organizacji ruchu. 

 

31 

 

17.12.2024 

Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o wymianę żarówek w lampach 

ulicznych na osiedlu przy ul. Damrota w 

Krapkowicach (pomiędzy blokiem nr 3 i nr 5)  

 

Denis Opioła  Wydz. IU Przekazano do właściciela oświetlenia (Tauron) 
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WNIOSKI  ORGANIZACYJNE 

 

  

Lp. 

 

Data 

posiedzenia 

Rodzaj 

Posiedzeń. 

                      Treść wniosku Kto zgłosił Kto 

realizuje 

Informacja o sposobie realizacji wniosku 

 

 

1. 

 

05.02.2024 

Komisja 

Edukacji, 

Kultury i 

Sportu 

Wnioskowano o zapraszanie przedstawicieli 

Rady Miejskiej bądź Komisji Rady na 

uroczyste otwarcia nowych obiektów/ 

inwestycji realizowanych na terenie Gminy 

Krapkowice . 

 

Ireneusz 

Żyłka  

  

Wydz. Oś i 

Wydz. IP 

 

 Wniosek przyjęty do realizacji. 

 

 

 

2. 

 

 

 

05.02.2024 

Komisja  

Edukacji 

Kultury i 

Sportu  

 

 

Wnioskowano o rozważenie reaktywacji 

Gminnego Samorządowego Turnieju Piłki 

Nożnej i Piłki Siatkowej.  

 

Dariusz  

Kandziora 

 

Wydz. AS 

Zaproszenie do udziału w Turnieju Piłki Nożnej o 

Puchar Burmistrza Krapkowic drużyn samorządowych, 

zostało wysłane do ościennych gmin. Jeśli po 

wysłanym zapytaniu inne samorządy wyrażą chęć 

udziału w ww. przedsięwzięciu to turniej odbędzie się 

16 listopada br. 

 

3. 

 

05.02.2024 

 

Komisja 

Spraw 

Społecznych  

 

Wnioskowano o rozważenie możliwości 

utworzenia jadłodzielni/ lodówki społecznej  

w Krapkowicach 

  

 

Ireneusz 

Żyłka  

   

 

 OPS 

Temat ten jest rozważany pod kątem umieszczenia  

takiej lodówki w jak najbardziej odpowiednim miejscu 

dla mieszkańców gminy oraz kosztów jej zakupu, 

zainstalowania i późniejszej eksploatacji. Analizowana 

jest również możliwość postawienia dwóch takich 

lodówek po obu stronach Odry co byłoby na pewno 

dużym udogodnieniem zarówno dla osób 

przekazujących żywność jak i korzystających z tej 

żywności . 

 

4. 

 

25.03.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o rozważenie dokonania 

podziału Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 

w Krapkowicach ma dwie odrębne jednostki 

oświatowe, zarządzane przez dwóch 

dyrektorów  

 

Maria 

Karwecka  

 

Wydz. Oś.  

Wniosek zostanie rozważony po przeanalizowaniu 

opracowania pn. „Analiza organizacji i finansów 

oświaty gminy Krapkowice” sporządzonego przez 

firmę zewnętrzną VULCAN Sp. z o.o. 

 

 

5. 

 

 

 

25.03.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o opublikowanie w mediach 

lokalnych wykazu ulic wzdłuż, których 

przebiegają sieci wodociągowe wykonane z rur 

azbestowo- betonowych oraz przedstawienie 

informacji w jakiej kolejności będą one 

modernizowane  

 

Józef 

Brzozowski  

 

Spółka WIK  

  

Odpowiedź w załączniku nr  1 
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6. 

 

 

 

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o zorganizowanie spotkania 

dzielnicowego z mieszkańcami dolnej części 

Otmętu w celu rozwiązania bieżących 

problemów mieszkańców.  

 

Dariusz 

Kandziora  

  

Policja  

Dzielnicowy Komendy Powiatowej Policji w 

Krapkowicach sierż. Wiktor Bańcarz zorganizował 

spotkania z mieszkańcami rejonu służbowego nr 3 (dół 

Otmęt). Tematem wiodącym spotkania było 

bezpieczeństwo seniorów w kontekście oszustw 

metodą „na wnuczka” oraz „na policjanta, które miały 

miejsce w ostatnim czasie na trenie Krapkowic.  

7.  

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o zawiadomienie członków 

Komisji, Edukacji i Sportu o terminie 

spotkanie, na którym będą wskazywane 

dodatkowe obszary i kierunki wydatkowania 

przyznanych dotacji dla organizacji 

pozarządowych. 

 

Dariusz 

Kandziora  

 

Wydz. AS 

Po ustaleniu terminu spotkania, informacja zostanie 

przekazana do Biura Rady Miejskiej celem 

poinformowania zainteresowanych radnych.  

8.  

19.06.2024 

 

Komisje 

Połączone  

 

Wnioskowano ponownie o reaktywację 

amatorskich turniejów samorządowych w piłce 

siatkowej i piłce nożnej – turnieje mają mieć 

charakter charytatywny.  

 

Ireneusz 

Żyłka  

 

Wydz. AS 

Zaproszenie do udziału w Turnieju Piłki Nożnej o 

Puchar Burmistrza Krapkowic drużyn samorządowych, 

zostało wysłane do ościennych gmin. Jeśli po 

wysłanym zapytaniu inne samorządy wyrażą chęć 

udziału w ww. przedsięwzięciu to turniej odbędzie się 

16 listopada br. 

9.  

19.06.2024 

 

Komisje  

Połączone  

Wnioskowano, aby przed uroczystościami 

jubileuszowymi w OSP, zwrócić się z prośbą 

do danej jednostki o wytypowanie strażaków, 

którzy przez wiele lat, w szczególny sposób 

działali na rzecz społeczności lokalnej w celu 

uhonorowania ich odznaką honorową 

„Zasłużony dla Miasta i Gminy Krapkowice”. 

 

 

Maria  

Karwecka 

 

Wydz. SO 

 

Wniosek przejęto do realizacji.  

10.  

19.06.2024 

 

Komisje  

Połączone  

Wnioskowano o zorganizowanie spotkania  

z nowo wybranym Zarządem KS Unia 

Krapkowice w sprawie bocznego boiska w 

Steblowie- o spotkaniu poinformować 

zainteresowanych radnych.      

 

 

Denis Opioła  

 

Wydz. AS  

We wrześniu na terenie gminy Krapkowice wystąpiła 

powódź. Boisko w Steblowie zostało kompletnie 

zalane przez wody rz. Osobłogi. Po ustąpieniu 

powodzi i oszacowaniu strat złożono wniosek 

Gminy Krapkowice do Program odbudowy 

infrastruktury sportowej na zadanie pn.: 

Odbudowa infrastruktury sportowej zniszczonej w 

wyniku powodzi w Gminie Krapkowice.  
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11.  

18.09.2024 

 

Komisje 

Połączone 

Wnioskowano, aby w latach kolejnych 

wcześniej podejmować rozmowy nt. 

organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży  

w okresie wakacji- rozważyć wydłużenie czasu 

trwania półkolonii w dużych placówkach 

szkolnych (do dwóch tygodni). 

 

Karolina 

Dziuk 

 

Wydz. Oś 

W latach kolejnych zostanie rozważona możliwość 

organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie 

wakacji w formie półkolonii przez okres dwóch 

tygodni.  

 

12. 

 

18.09.2024 

 

Komisje 

Połączone 

Wnioskowano aby na podstawie dokumentu 

pn. Analiza organizacji i finansów oświaty w 

Gminie Krapkowice zostały zaproponowane 

konkretne propozycje zmian w 

funkcjonowaniu oświaty w gminie- propozycję 

przedstawić na komisji lub spotkaniu z 

radnymi     

 

Marcin 

Misiewicz  

 

Wydz. Oś 

W dniu 24 października 2024 roku odbyła się Debata 

Oświatowa, na której zostały przedstawione 

propozycje zmian w funkcjonowaniu oświaty w 

gminie.  

13. 18.09.2024 Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o uzupełnienie sprawozdania  

z działalności Krapkowickiej Pływalni Delfin 

o informację nt. kosztów i przychodów 

pływalni, liczby osób korzystających  

i w jakich przedziałach czasowych korzystają  

z oferty pływalni. 

 

Marcin 

Misiewicz 

 

 

Sp. WiK 

Odpowiedź w załączniku nr 2. 

14. 19.09.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o zobowiązanie dyrektorów 

placówek oświatowych do przekazania 

rodzicom dzieci uczęszczających do szkół  

i przedszkoli informacji o wynikach audytu 

dot. organizacji i finansów oświaty gminy 

Krapkowice- informacje przekazać po 

spotkaniu z radnymi.    

Maria 

Karwecka  

Wydz. Oś Odbyły się spotkania Burmistrza Krapkowic z 

rodzicami w sprawie wyników audytu „Analiza 

organizacji i finansów oświaty gminy Krapkowice” 

wg. następującego harmonogramu: 

- 26.11.2024 r.- PSSP nr 5 w Krapkowicach, 

- 03.12.2024 r.- ZSP nr 4 w Krapkowicach, 

- 05.12.2024 r. PSP nr 1 w Krapkowicach. 

W spotkaniach uczestniczyli przedstawiciele Rady 

Miejskiej w Krapkowicach.  

15. 19.09.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o przeprowadzenie wizji 

lokalnej przepustów w sołectwie Gwoździce – 

przepusty te wymagają udrożnienia.  

Krzysztof 

Czapluk 

Wydz. IU Sprawę przekazano do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Opolu. 

16. 19.09.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o przeprowadzenie rozmów z 

Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad oddział 

Opole w sprawie przebudowy drogi DK 45 

odcinku drogi od ronda w Krapkowicach do 

sołectwa Żywocicach, tak aby przebudowa ta 

Artur Thiel  Wydz. IU  Temat został już dużo wcześniej podjęty przez 

Burmistrza i jest  w fazie uzgodnień. 



15 

 

doprowadziła do zwiększenia przepustowości 

przepływu rzeki Osobłogi.    

17. 24.10.2024 Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o wystosowanie pisma do 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w sprawie przedstawienia planów 

inwestycyjnych i remontowych dotyczących 

wałów przeciwpowodziowych na terenie 

Gminy Krapkowice    

Maria 

Karwecka  

Wydz. SO W październiku 2024 r. Wody Polskie przeprowadziły 

kontrole obiektów budowalnych będące wałami 

przeciwpowodziowymi znajdującymi się wzdłuż rzeki 

Odry o następujących oznaczeniach: rzeka Odra w km 

od 118+000 do 123+300, Żużela- Żywocice lewa 

strona, rzeka Odra w km od 123+500 do 126+000, 

Otmęt prawa strona, rzeka Odra  w km. 126+500 do 

129+000, Odrowąż prawa strona. Wał w Żużela- 

Żywocice otrzymał ocenę- dobrą, dwa kolejne 

otrzymały ocenę- nieodpowiednią. Kontrola wykazała 

konieczność przeprowadzenia uszczelnień i geometrii 

wałów. W związku z powyższym wystosowano pismo 

do RZGW w Gliwicach o udzielenie informacji w 

jakim okresie oraz jaki zakres prac remontowo- 

naprawczych jest planowany oraz czy planowane są 

prace rozbudowy, przebudowy istniejących wałów lub 

budowy nowych. 

18. 19.11.2024 Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o rozważenie zwiększenia czasu 

pracy pielęgniarek w szkołach podstawowych, 

w których opieka pielęgniarska odbywa się 

tylko raz w tygodniu. 

Dariusz 

Kandziora 

Wydz. Oś. Wysłano zapytanie do dyrektorów szkół: ZSP w 

Kórnicy, ZSP nr 3 w Rogowie Opolskim, PSP w 

Żywocicach oraz Stowarzyszeniowej Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Steblowie w sprawie 

rozważenia zwiększenia czasu pracy pielęgniarek 

szkolnych. Dyrektor ZSP w Kórnicy uzyskała 

informację od dyrektora Spółki Cywilnej REBA 

Krapkowice, że harmonogram pracy pielęgniarki 

medycyny szkolnej jest dostosowany od ilości uczniów 

w placówce szkolnej i godziny pracy pielęgniarki nie 

ulegną zmianie. Dyrektorzy Zespołu w Rogowie oraz 

szkoły w Żywocicach poinformowali, że po 

przeanalizowaniu czasu pracy i zakresu czynności 

pielęgniarki szkolnej nie widza potrzeby zwiększania 

godzin pracy pielęgniarki szkolnej. Dyrektor szkoły 

Stowarzyszeniowej przeprowadził w tej sprawie 

rozmowę z pielęgniarką, która odpowiedziała, że ze 
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względu na pełnienie funkcji w wielu placówkach nie 

ma możliwości zwiększenia liczby godzin pracy  

w szkole, a wymiar świadczenia wynika z 

Rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 24 września 

2013 r. w sprawie świadczeń gwarantowanych z 

zakresu podstawowej opieki zdrowotnej (t.j. Dz.U. z 

2023 r. poz. 1427).   

19. 19.11.2024 Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o uzupełnienie w miesiącu 

grudniu „ Informacji na temat cmentarzy w 

Krapkowicach dotyczącej wolnych miejsc 

grzebalnych i opłat za przedłużenie dzierżawy” 

o liczbę wolnych nisz urnowych  

w kolumbariach.   

Ireneusz 

Żyłka  

Wydz. IU Wniosek zrealizowano.  

20. 19.11.2024 Komisje  

Połączone  

Wnioskowano o utworzenie na stronie 

internetowej Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Krapkowicach zakład,  

w której zostaną umieszczone wszelkie 

informacje dotyczące zarządzania cmentarzami 

komunalnymi w Krapkowicach. 

Ireneusz 

Żyłka  

Spółka 

ZGKiM 

Wniosek zrealizowano.  

21. 21.11.2024 Sesje Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o wystosowanie pisma do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu w 

sprawie dokończenia remontu chodnika (obok 

Urzędu Skarbowego) i zatoczki autobusowej 

przy ul. Opolskiej w Krapkowicach (naprzeciw 

byłego biurowca Zakładów Papierniczych) 

oraz ustawienia dwóch lam ulicznych na 

wiadukcie przy ul. Ks. Koziołka  

w Krapkowicach.   

Maria 

Karwecka 

Wydz. IU Odpowiedź w załączniku nr 3 

22. 21.11.2024 Sesje Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano, aby wzorem innych 

samorządów wprowadzić darmową 

komunikację miejską dla seniorów (od 70 roku 

życia) . 

Maria 

Karwecka  

Wydz. IU Sprawa została przekazana do Związku „Jedź z nami”. 

23. 

 

21.11.2024 Sesja Rady 

Miejskiej 

Wnioskowano o wystąpienie z wnioskiem do 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w sprawie wzmocnienia wałów 

przeciwpowodziowych betonową zaporą 

wzdłuż rzeki Odry w Krapkowicach.  

Maria 

Karwecka  

Wydz. SO W kwietniu przekazano informację z Wód Polskich  

o opracowaniu projektu wykonania uszczelnienia oraz 

odtworzenia właściwej geometrii prawostronnego wału 

przeciw powodziowego rzeki Odra. 
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24. 17.12.2024 Komisje 

Połączone 

Wnioskowano o przygotowanie  

i przedstawienie radnym wykazu dróg  

i chodników na terenie Gminy Krapkowice, 

które wymagają budowy bądź  remontów oraz 

o oszacowanie wartości poszczególnych zadań.  

Wniosek 

komisji 

Wydz. IP Wniosek zrealizowano. 

25. 17.12.2024 Komisje 

Połączone  

Wnioskowano o zorganizowanie wizji lokalnej 

w sprawie wyznaczenia dodatkowego terenu 

pod miejscami parkingowymi na os. XXX-

lecia w Krapkowicach   

Denis Opioła Wydz. IU i 

IP 

Zlecono opracowanie dokumentacji celem wskazania 

potencjalnych miejsc parkingowych na terenie Osiedla 

XXX-lecia w Krapkowicach. Na jej podstawie zostaną 

Radnym przedstawione ewentualne lokalizacje 

nowych parkingów.   

26. 19.12.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o zorganizowanie spotkania  

z udziałem: przedstawicieli klubów  

i stowarzyszeń sportowych, przedstawicieli 

spółki WiK, członków Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu oraz zainteresowanych 

radnych w sprawie wypracowania Strategii 

Rozwoju Sportu w Gminie Krapkowice na 

2025 rok.    

Dariusz 

Kandziora 

Wydz. AS W porozumieniu i na wniosek Pana Radnego 

Kandziory w dniu 23  stycznia 2025 r. odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych, 

spółki WIK członkami Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu oraz zainteresowanymi Radnymi na którym, 

poruszono kwestie związane z finansowaniem klubów 

sportowych w tym z systemem przyznawania dotacji. 

Dodatkowo poruszono kwestie Zarządzania obiektami 

sportowymi gminy Krapkowice będącymi własnością 

gminy Krapkowice. 

27.  19.12.2024 Sesja Rady 

Miejskiej  

Wnioskowano o przesłanie radnym kosztorysu 

wymiany nawierzchni boiska do piłki nożnej 

„Orlik” przy Publicznej Sportowej Szkole 

Podstawowej nr 5 w Krapkowicach  

Denis Opioła Wydz. Oś  Wniosek zrealizowano.  

Sporządziła na podstawie przekazanych informacji z wydziałów, jednostek organizacyjnych UMIGu :  

Sylwia Marzec-Bąk-  Biuro Rady Miejskiej                                                                                                                                                                                                               

                                                                            

 

      Burmistrz Krapkowic 

 

                                                                                                                                                                                                           Andrzej Kasiura 


